
 

 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej,  

która odbyła się w dniu 22.02.2021 r. 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 3 wnioski: 

1. Wniosek w sprawie oczyszczenia stawu w pobliżu ulicy Ślężan z glonów i wodorostów i zakorzenienie 

ekologicznej folii do oczek wodnych na dnie. 

2. Wniosek o wstępny projekt termomodernizacji Domu Sportu w dzielnicy Lipiny oraz ocieplenia budynku od 

wewnątrz. 

3. Wniosek o wyegzekwowanie od Dyrekcji Polskich Kolei Państwowych propozycji planu nowej tras połączeń od 

Gliwic przez Zabrze-Ruda Śląska-Świętochłowice-Chorzów i Katowice do Krakowa Głównego z przystankiem 

Mydlniki w okolice lotniska Balice. 

 

Radny Grzegorz Gniełka  – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie usunięcia kontenerów na odpady śmieciowe przy ulicy Dmowskiego, które zajmują 

pas drogowy i utrudniają przejazd pojazdom poruszającym się po drodze w obu kierunkach. 

 

Radna Gerda Król – złożyła 3 wnioski: 

1. „Wielu kierowców zwraca uwagę na niefortunną lokalizację donicy z zielenią przy ulicy Katowickiej 22. 

Proponuje się przesunięcie wzdłuż ulicy Katowickiej. Obecnie utrudnia to wyjazd z ulicy Dworcowej.” 

2. „Również niepokoi mieszkańców zamontowanie na „deptaku” w środku miasta, podestu drewnianego, który 

uniemożliwia mieszkańcom swobodne chodzenie w tej części miasta. Nie wiemy kto to wydał taką decyzję. 

Mamy problemy, ja już nie mówię o okresie zimowym.”  

3. „W imieniu mieszkańców korzystających z transportu lokalnego, a konkretnie autobusu linii 231 zwracam się 

z prośbą o ustawienie wiaty na przystanku przy ulicy Dworcowej 14. Jest to niezbędne, a szczególnie 

podczas opadów.” 

 

Radny Mariusz Kubas – złożył 2 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie podjęcia natychmiastowych działań zmierzających do naprawy dróg w mieście. 

2. Interpelacja w sprawie przekazania kopii listu intencyjnego podpisanego przez Prezydenta Miasta 

Świętochłowice z Prezesem Zarządu Spółki Laboratoria Medyczne. 

 

Radny Henryk Kurek – złożył 2 wnioski: 

1. Wniosek, aby w przyszłorocznym budżecie zaplanować zaprojektowanie termomodernizacji Domu Sportu  

w dzielnicy Lipiny. 

2. Wniosek w sprawie sfrezowania nawierzchni i kompleksowego remontu ulicy Sudeckiej. 

 

 



 

 

 

Radny Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i 4 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie zwrócenia się do Polskich Kolei Państwowych o remont wiaduktu przy ulicy 

Tunelowej. 

2. Zapytanie w sprawie realizacji filmu „Panowie na włościach”. 

3. Zapytanie w sprawie upamiętnienia ofiar obozu koncentracyjnego na Zgodzie. Zarówno w formie pomnika, 

jak i w formie Centrum Pamięci i Edukacji. 

4. Zapytanie w sprawie zarządzenia 72/2021 w sprawie polityki informacyjnej Urzędu Miejskiego. 

5. Zapytanie w sprawie rozpoczęcia prac przy stawie Kalina oraz organizacji ruchu w czasie ich prowadzenia. 


